
 

 

 
 
        Oslo, 28. juni 2023 
 
 
 
Høringssvar til NOU 2023:8 Fellesskapets sykehus 
 
Blodkreftforeningen er glad for at Sykehusutvalget poengterer problemene knyttet til 
at finansiering av sykehusbygg inngår som en total del av helseforetakenes 
driftsbudsjetter. Vi støtter tanken om at det må finnes nye modeller hvor deler av 
slike investeringer løsrives fra driftsbudsjettene.  
 
Vi skulle ønske at utvalget også hadde sett på andre områder hvor det kunne vært 
hensiktsmessig å skille rene driftsoppgaver og særskilte kostnadsposter. I Norge 
beslutter direktørene i de fire regionale helseforetakene hvilke legemidler som skal 
godkjennes. Samtidig har de budsjettansvar for driften av sykehusene. Denne praksis 
gjør at blant annet bygningsmessige forhold vurderes på lik linje med legenes 
fagmedisinske råd. Legemidler bør skilles ut som en egen post på statsbudsjettet. Det 
vil gi et klarere skille mellom nødvendige medisinske vurderinger og andre 
driftsmessige tiltak. Da vil politiske prioriteringer sette rammen for hva legene kan 
disponere av medisiner til sine pasienter. Dermed vil prioriteringsdiskusjonen være 
der den hører hjemme – hos politikerne som bestemmer budsjettene. 
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